
 

 

Styrelsemötesprotokoll ”Teams” 230614 kl. 19:00 
Närvarande: Lars Petersson, Mats Gustavsson, Nicklas Jonsson, Anders Jansson, Börje Westerlind, 
Britta Lindgren, Marita Lindholm, Lars Petersson, Glenn Ahlstedt, Örjan Strömberg och Linnea 
Tysklind. 
 
Frånvarande: Tobias Knutsson. 
 
 

1. Mötets öppnande: Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. (Linnea 
presenterade sig under denna punkt) 

2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll: Nicklas Johansson. 
3. Godkännande av dagordningen: Godkändes. 
4. Föregående mötesprotokoll: Lars redogjorde för detta. 
5. Information från ordförande:  

• Börje redogjorde i allmänna ordalag från Svenska Stövarklubben. Skrivelse 
skall formuleras rörande röstlängd till Sv. Stövarklubben, samt även principer 
rörande priser vid SM Tävlingar. 

• Börje har pratat med valberedningen i orienterande syfte. 
• Tog upp lite allmänt om hur föreningsverksamhet skall fungerar med val och 

valbarhet. 
• Lite orientering om de nya regelträffarna och den nya Appen. 
• Fråga rörande Stövare rent allmänt som rovdjurshund ”utifrån”, orientering. 

 
6. AU-Beslut: Inga beredningar eller möten. 
7. Kassarapport: 270 000 i kassan. 
8. Inkommande rapporter/ärenden: Inga. 
9. Rapport från redaktionskommittén: Skicka in material! 
10. Rapport från Avelskommittén: 

• Möte för en ca en vecka sedan. Bestämdes att det kommer ske ett teamsmöte 
med alla Hamiltonkennlar och ägare skall komma att genomföras för att 
diskutera bl. a problematiken med för få hanhundar i aveln.  

• Bara ett 50-tal registrerade valpar hittills, många tikar har gått ”tomma” 
• Nytt raskompedium under bearbetning. 



 
• Lite oroväckande med att tikar går tomma samt ett EP fall. 

 
11. Rapport från medlemskommittén:  Sex nya valpköpare registrerade. 934 medlemmar 

12. Rapport från klubbshopen/priskommittén: Vissa prisjusteringar genomförda, 
sparsam försäljning, spritt lager. 

13. Rapport från rävkommitten: Intet. Anders skall hjälpa till med lite intressant statistik. 
14. Hamiltonkamperna: Fundera över hur marknadsföringen skall gå till det fysiska mötet 

i augusti. Anders föreslår ett mötet med alla lokal klubbar provansvariga, kallelse 
skall gå ut, Anders ombesörjer detta. 

15 Elmia, Lycksele kall: Elmia gick bra, 200 lotter sålda, mycket folk. Lycksele, mycket  
trevligt, mycket folk som gillade att hänga vid montern, riktigt populärt. Kall den 29-       
30 jul. 

16 Sponsring: Nicklas, en sponsor har hoppat av just nu, men kan återkomma. Denna 
     skall plockas bort på hemsidan (Jaktjournalen)         

       17 Möte ”Wiby Holm” 11–13 aug: Lars jobbar på plats i Dalarna. Nästa möte på Teams 
            den 27/8 kl. 19:00.      
       18 Övriga frågor: Allmänna funderingar. 
       19 Mötets Avslutande. 
 
 
 
O rdförande: 
 
 
Börje Westerlind  

mötessekreterare 
 
 
   Lars Petersson  

Justeringsman 
 
 
     Niclas Johansson
  
 
 
        
       


